
 

 

 

 

 

 

 

Geachte heer Geerts, 

 

U hebt het college op 10 juni j.l. artikel 41 vragen gesteld. Deze vragen hebben wij op 9 juli 

beantwoord. U heeft aangegeven dat volgens u twee vragen nog onvoldoende beantwoord 

zijn. In deze brief geven wij aanvullende antwoorden op deze vragen. 

 

2. Minister Ollongren heeft aangegeven dat ze met provincies en gemeenten wil afspreken om 

geen nieuwe vergunningen af te geven voor nieuwe zonne-akkers, zolang ze de Regionale 

Energie Strategie nog niet hebben vastgesteld. Deelt u haar standpunt?  

 

Dit standpunt strookt niet met de oproep van de Opiniecommissie om vaart te maken met de 

behandeling van initiatieven die daar rijp voor zijn. Overigens is dit standpunt, voor zover wij 

weten, door de Minister ook niet vertaald in een afspraak. Wellicht omdat de motie die haar 

hiertoe opriep, is ingetrokken. 

 

3. Bent u bereid om vooruitlopend op deze bestuurlijke afspraak reeds in de geest van haar 

oproep te handelen? Zo nee, waarom niet?  

 

Gelet op de oproep van de Opiniecommissie, nemen wij een dergelijk voorstel niet op in ons 

advies aan de Raad. Uiteraard kan de Raad bij nader inzien verlangen dat wij wel op de RES 

wachten. 

 

Ik hoop hiermee uw vragen naar tevredenheid te hebben beantwoord. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

mr J. van der Schoot 

Wethouder Duurzaamheid c.a. 

Datum Ons kenmerk Behandeld door Doorkiesnummer 

26 september 2019  R. van der Zee 9949 

Onderwerp   Aantal bijlagen 

Artikel 41 vragen van de fractie SP over 

zonnepanelen op daken bedrijven 
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